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Protokół z XLV sesji Rady Gminy w Przewozie 

w dniu 27 lipca 2023 r. 

Pkt 1. Otwarcie obrad XLV sesji Rady Gminy w Przewozie. 

 Przewodniczący rozpoczął obrady o godzinie 10.04. W posiedzeniu wzięło udział  13 

radnych. 

Obecność w momencie rozpoczęcia obrad przedstawiała się następująco: 

1. Jarosław Borkowski 

2. Angelika Hic 

3. Krzysztof Karlikowski 

4. Adam Klisowski 

5. Edyta Komorek 

6. Marian Kutasiewicz 

7. Joanna Ostaszewska 

8. Monika Pankowska 

9. Adrian Przybyłek 

10. Krzysztof Serwatka 

11. Grzegorz Stachera 

12. Zbigniew Staniek 

13. Bogusława Szlachetka 

14. Katarzyna Zdybowicz-Wójcik nieobecna 

Pkt 2. Uchwalenie porządku obrad XLV sesji Rady Gminy w Przewozie. 

Pełniący obowiązki Wójta Gminy poprosił o wprowadzenie do porządku obrad 

projektu uchwały w  sprawie zmiany uchwały Nr XXIV/145/2009 Rady Gminy w Przewozie 

z dnia 15 kwietnia 2009 r. w sprawie Regulaminu przyznawania dodatków: za wysługę lat, 

motywacyjnego, funkcyjnych, za warunki pracy, za godziny ponadwymiarowe i doraźnych 

zastępstw do wynagrodzenia nauczycieli oraz dodanie punktu „sprawy różne”. 

Głosowano w sprawie: 

Uchwalenie porządku obrad XLV sesji Rady Gminy w Przewozie wraz z zaproponowanymi 

zmianami.  

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Angelika Hic, Krzysztof Karlikowski, Adam Klisowski, Edyta Komorek, Marian 
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Kutasiewicz, Joanna Ostaszewska, Monika Pankowska, Adrian Przybyłek, Krzysztof 

Serwatka, Grzegorz Stachera, Zbigniew Staniek, Bogusława Szlachetka 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Jarosław Borkowski 

NIEOBECNI (1) 

Katarzyna Zdybowicz-Wójcik 

Pkt 3. Przyjęcie protokołu z XLIV sesji Rady Gminy w Przewozie. 

Na sali wyłożony został projekt protokołu z XLIV sesji Rady Gminy w Przewozie. 

Radni nie zgłaszali uwag do projektu.  

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu z XLIV sesji Rady Gminy w Przewozie. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Jarosław Borkowski, Angelika Hic, Krzysztof Karlikowski, Adam Klisowski, Edyta 

Komorek, Marian Kutasiewicz, Joanna Ostaszewska, Monika Pankowska, Adrian Przybyłek, 

Krzysztof Serwatka, Grzegorz Stachera, Zbigniew Staniek, Bogusława Szlachetka 

NIEOBECNI (1) 

Katarzyna Zdybowicz-Wójcik 

Pkt 4. Interpelacje i zapytania. 

Nie składano zapytań i interpelacji.  

Pkt 5. Pozyskiwanie i wykorzystanie środków finansowych z Unii Europejskiej na rzecz 

realizacji zadań w gminie Przewóz. 

Informację w powyższym zakresie przedstawiła pani skarbnik. Zestawienie stanowi 

załącznik nr 1 do protokołu.  

Pkt 6. Debata nad raportem o stanie gminy. 

a) Raport o stanie gminy. 

Mieszkańcy gminy nie zgłosili chęci udziału w debacie. 

Przewodniczący zaznaczył, że materiały zostały przekazane radnym w ustawowym 

terminie i poprosił radnych o zabieranie głosu w debacie nad raportem.  

Radni nie zabierali głosu w debacie nad raportem.  

b) Projekt uchwały w sprawie udzielenia wójtowi wotum zaufania. 
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Przewodniczący poprosił o przedstawienie projektu uchwały. Wyjaśnił także, 

że wotum zaufania udzielane będzie za działalność wójta w 2022 r., czyli kiedy funkcję tę 

pełnił pan Mariusz Strojny. 

Projekt uchwały przedstawił sekretarz.  

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Jarosław Borkowski, Angelika Hic, Krzysztof Karlikowski, Adam Klisowski, Edyta 

Komorek, Marian Kutasiewicz, Joanna Ostaszewska, Monika Pankowska, Adrian Przybyłek, 

Krzysztof Serwatka, Grzegorz Stachera, Zbigniew Staniek, Bogusława Szlachetka 

NIEOBECNI (1) 

Katarzyna Zdybowicz-Wójcik 

Pkt 7. Przyjęcie sprawozdania z wykonania budżetu za 2022 r. oraz informacji o stanie 

mienia komunalnego gminy Przewóz. 

Przewodniczący rady poinformował, że materiały dotyczące sprawozdania 

z wykonania budżetu za 2022 r., informację o stanie mienia komunalnego, sprawozdanie 

roczne z wykonania planu finansowego samorządowej instytucji kultury oraz sprawozdanie 

finansowe za 2022 r. zostały omówione na wszystkich posiedzeniach komisji i zapytał czy 

radni życzą sobie, aby jeszcze raz omawiać powyższe materiały. 

Radni nie zgłosili potrzeby omawiania po raz kolejny materiałów. 

Przewodniczący rady poprosił komisję rewizyjną o przedstawienie opinii w sprawie 

sprawozdania wójta gminy Przewóz z wykonania budżetu za 2022 r. 

Komisja wyraziła pozytywna opinię o realizacji budżetu gminy w 2022 r. 

Przewodniczący radny poprosił o zapoznanie radnych z uchwała Składu Orzekającego 

Regionalnej Izby Obrachunkowej w Zielonej Górze w sprawie wydania opinii 

o przedłożonym przez wójta gminy Przewóz sprawozdaniu z wykonania budżetu za 2022 r. 

Izba pozytywnie zaopiniowała sprawozdanie.  

Następnie przewodniczący rady poprosił o przedstawienie wniosku komisji rewizyjnej 

w sprawie absolutorium dla wójta gminy Przewóz.  

Komisja wnioskowała o udzielenie absolutorium wójtowi gminy za rok 2022. 

Wniosek przedstawił przewodniczący komisji rewizyjnej, który zaznaczył, że chodzi tu o 

działalność wójta Mariusza Strojnego.  
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Przewodniczący rady odczytał treść uchwały składu orzekającego RIO w Zielonej 

Górze w sprawie wydania opinii o wniosku komisji rewizyjnej. Odczytana opinia była 

pozytywna.  

a) Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania finansowego 

wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu za 2022 r. 

Skarbnik gminy przedstawiła treść projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia 

i zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu za 

2022 r.  

Radni nie zadawali pytań do projektu. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Jarosław Borkowski, Angelika Hic, Krzysztof Karlikowski, Adam Klisowski, Edyta 

Komorek, Marian Kutasiewicz, Joanna Ostaszewska, Monika Pankowska, Adrian Przybyłek, 

Krzysztof Serwatka, Grzegorz Stachera, Zbigniew Staniek, Bogusława Szlachetka 

NIEOBECNI (1) 

Katarzyna Zdybowicz-Wójcik 

b) Projekt w sprawie absolutorium. 

Projekt przedstawiła skarbnik gminy. Wyjaśniła, że podjęcie uchwały jest 

równoznaczne z udzieleniem wójtowi gminy absolutorium z tytułu wykonania budżetu za 

2022 r.  

Radni nie mieli uwag do przedstawionego projektu.  

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Jarosław Borkowski, Angelika Hic, Krzysztof Karlikowski, Adam Klisowski, Edyta 

Komorek, Marian Kutasiewicz, Joanna Ostaszewska, Monika Pankowska, Adrian Przybyłek, 

Krzysztof Serwatka, Grzegorz Stachera, Zbigniew Staniek, Bogusława Szlachetka 

NIEOBECNI (1) 

Katarzyna Zdybowicz-Wójcik 

Pkt 8. Przyjęcie rezygnacji Wiceprzewodniczącego Rady Gminy w Przewozie. 
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Projekt przedstawił sekretarz. Konieczność podjęcia uchwały wynika z uwagi na 

złożoną rezygnację z pełnienia funkcji wiceprzewodniczącego radny na skutek wyboru pana 

Grzegorza Stachery na przewodniczącego rady. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Jarosław Borkowski, Angelika Hic, Krzysztof Karlikowski, Adam Klisowski, Edyta 

Komorek, Marian Kutasiewicz, Joanna Ostaszewska, Monika Pankowska, Adrian Przybyłek, 

Krzysztof Serwatka, Grzegorz Stachera, Zbigniew Staniek, Bogusława Szlachetka 

NIEOBECNI (1) 

Katarzyna Zdybowicz-Wójcik 

Pkt 9. Wybór Wiceprzewodniczącego Rady Gminy w Przewozie. 

Do pełnienia funkcji wiceprzewodniczącego rady zaproponowano kandydaturę radnej 

Angeliki Hic, która wyraziła zgodę.  

a) Wybór Komisji Skrutacyjnej. 

Powołanie Komisji Skrutacyjnej w celu przeprowadzenia głosowania w sprawie 

wyboru Przewodniczącego Rady Gminy w Przewozie, w składzie: Adam Klisowski, Joanna 

Ostaszewska, Edyta Komorek. 

Głosowano w sprawie: 

Wybór Komisji Skrutacyjnej 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Jarosław Borkowski, Angelika Hic, Krzysztof Karlikowski, Adam Klisowski, Edyta 

Komorek, Marian Kutasiewicz, Joanna Ostaszewska, Monika Pankowska, Adrian Przybyłek, 

Krzysztof Serwatka, Grzegorz Stachera, Zbigniew Staniek, Bogusława Szlachetka 

NIEOBECNI (1) 

Katarzyna Zdybowicz-Wójcik 

b) Przeprowadzenie głosowania. 

Komisja Skrutacyjna zapoznała radnych z informacją o sposobie głosowania. 

Wydano, za pokwitowaniem, 13 kart do głosowania.  
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Komisja Skrutacyjna przedstawiła protokół z przeprowadzonego głosowania tajnego 

w sprawie wyboru Wiceprzewodniczącego Rady Gminy w Przewozie, z którego wynikało, 

że za kandydaturą radnej Angeliki Hic było 11 radnych, przeciw 1, wstrzymujących się 1. 

c) Podjęcie uchwały w sprawie wyboru Wiceprzewodniczącego Rady Gminy 

w Przewozie. 

Projekt uchwały, w którym stwierdza się wybór Angeliki Hic 

na Wiceprzewodniczącego Rady Gminy w Przewozie, odczytał sekretarz.  

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Jarosław Borkowski, Krzysztof Karlikowski, Adam Klisowski, Edyta Komorek, Marian 

Kutasiewicz, Joanna Ostaszewska, Monika Pankowska, Adrian Przybyłek, Krzysztof 

Serwatka, Grzegorz Stachera, Zbigniew Staniek, Bogusława Szlachetka 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Angelika Hic 

NIEOBECNI (1) 

Katarzyna Zdybowicz-Wójcik 

Pkt 10. Podjęcie uchwał. 

a) Projekt w sprawie zmiany uchwały Nr XXXVII/208/2022 Rady Gminy w Przewozie 

z dnia 15 grudnia 2022 r. w sprawie budżetu Gminy Przewóz na 2023 r. 

W wyniku dokonania zmian plan dochodów budżetu gminy będzie wynosił 

33.098.778,36, a plan wydatków 37.058.778,36. 

Należało zmienić klasyfikację środków otrzymanych z Rządowego Funduszu Polski 

Ład na budowę przedszkola w Przewozie.  

W dochodach dokonano zwiększeń o wpływ środków z darowizny na organizację 

Festiwalu Łowieckiego, o środki pozyskane z przekazania odpadów elektronicznych, a także 

o środki z realizacji projektu Światowy Geopark Łuk Mużakowa.  

Wydatki zwiększono z uwagi na zamierzenie budowy sieci wodociągowej do działek 

budowlanych w Lipnej. 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 
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Angelika Hic, Krzysztof Karlikowski, Adam Klisowski, Edyta Komorek, Marian 

Kutasiewicz, Joanna Ostaszewska, Monika Pankowska, Adrian Przybyłek, Krzysztof 

Serwatka, Grzegorz Stachera, Zbigniew Staniek, Bogusława Szlachetka 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Jarosław Borkowski 

NIEOBECNI (1) 

Katarzyna Zdybowicz-Wójcik 

b) Projekt w sprawie zmiany uchwały Nr XXIV/145/2009 Rady Gminy w Przewozie 

z dnia 15 kwietnia 2009 r. w sprawie Regulaminu przyznawania dodatków: za wysługę 

lat, motywacyjnego, funkcyjnych, za warunki pracy, za godziny ponadwymiarowe 

i doraźnych zastępstw do wynagradzania nauczycieli. 

Projekt przedstawił sekretarz gminy. Wyjaśnił on, że projekt przedkładany jest pod 

obrady dopiero w tym czasie ze względu na to, że wcześniej związki zawodowe nie wyrażały 

chęci pochylić się nad uzgodnieniami w tej sprawie. Ze strony urzędu próby uzgodnień 

podejmowane były pięciokrotnie lecz dopiero teraz przedstawiciele dwóch związków przybyli 

na spotkanie. Natomiast Karta Nauczyciela nakłada obligatoryjnie przeprowadzenie 

uzgodnień przed podjęciem tego typu regulacji i dlatego też na projekcie widnieje wsteczna 

data wejścia w życie tych przepisów.  

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Angelika Hic, Krzysztof Karlikowski, Adam Klisowski, Edyta Komorek, Marian 

Kutasiewicz, Joanna Ostaszewska, Monika Pankowska, Grzegorz Stachera, Zbigniew Staniek, 

Bogusława Szlachetka 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Jarosław Borkowski, Adrian Przybyłek, Krzysztof Serwatka 

NIEOBECNI (1) 

Katarzyna Zdybowicz-Wójcik 

Pkt 11. Sprawy różne. 

Radny Jarosław Borkowski zapytał dlaczego ostatnia awaria w dostawie wody 

w Przewozie była usunięta o wiele później niż deklarowano to w informacji do mieszkańców.  

Pełniący obowiązki wójta poinformował, że sytuacja taka powstała ze względu na to, 

że podczas prac została przerwana rura wodociągowa i należało wymienić odcinek sieci. 
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Ponadto prace się przedłużyły bo jak się okazało w działaniu, pracownicy musieli dużą część 

prac wykonywać ręcznie, ponieważ nie było możliwości użycia sprzętu mechanicznego.  

Radny zapytał co spowodowało uszkodzenie rury, jeśli w planach była wymiana 

hydrantu.  

Awaria powstała na skutek działań pracowników, a powodem były rozbieżności 

pomiędzy mapami a rzeczywistym przebiegiem sieci.  

Radny Adrian Przybyłek zapytał na jakim etapie jest sprawa budowy świetlicy 

w Dąbrowie Łużyckiej.  

P.o. wójta odpowiedział, że był już rozstrzygnięty przetarg na wyłonienie wykonawcy. 

Jednak przetarg posiadał wadę prawną, ze względu na błędy przy podpisywaniu dokumentów 

i dlatego zostanie rozpisany drugi przetarg.  

Radna Joanna Ostaszewska zgłosiła konieczność wykoszenia wałów 

przeciwpowodziowych w Przewozie oraz dokonanie ich przeglądu technicznego.  

Radna zapytała również o kwestie uprzątnięcia spalonego samochodu, który po 

wypadku drogowym nadal zalega przy drodze przed wjazdem do Przewozu. 

P.o wójta odpowiedział, że wały przeciwpowodziowe, zgodnie z zapewnieniem ich 

zarządców, powinny być uporządkowane pod koniec sierpnia.  

Jeśli chodzi o uprzątnięcie spalonego samochodu to sprawa nie jest prosta bo nie było 

ubezpieczenia i nie ma kogo obarczyć teraz kosztami. Zarządca drogi nie wyraża chęci jego 

uprzątnięcia. Na razie szukane są rozwiązania takie, aby nie wydawać na ten cel pieniędzy 

z gminnego budżetu.  

Pkt 12. Zamknięcie obrad XLV sesji Rady Gminy w Przewozie. 

Przewodniczący zakończył obrady o godzinie 11.15. 

 

        Przewodniczący Rady Gminy 

                 Grzegorz Stachera 

  

 

Protokołowała Magdalena Mikitiuk 
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Załącznik nr 1 

 
 
 

 

 

 

Informacja o wykorzystaniu środków Unii Europejskiej przez Gminę 

Przewóz w 2022  r. 
 

 

 

 

 

 

 

 

Lp. Tytuł projektu Program Kwota 

dofinansowania 

1. Cyfrowa Gmina Program Operacyjny 

Polska Cyfrowa na 

lata 2014- 2020 

 99.876,00 

2. Wsparcie dzieci z rodzin 

popegeerowskich w 

rozwoju cyfrowym Granty 

PPGR 

Program Operacyjny 

Polska Cyfrowa na 

lata 2014- 2020 

361.023,00 

 

3.  Międzynarodowy   Dzień 

Dziecka 

Fundusz Małych 

Projektów Interreg 

Polska –Saksonia 

2014- 2022 

Euroregion   Nysa 

 

       5.964,04 

4. Polsko - niemieckie zawody 

sportowo- pożarnicze 

Fundusz Małych 

Projektów  Interreg 

Polska –Saksonia 

2014 - 2022 

Euroregion Nysa 

 

      5.964,04 

5. Rycerskie spotkania na 

Łuku Mużakowa Światowy 

Geopark UNESCO Łuk 

Mużakowa szansą na 

rozwój regionu 

Program Współpracy 

Interreg VA 

Brandenburgia- 

Polska w ramach celu 

Europejska 

Współpraca 

Terytorialna 

    21.793,72 

6. Uporządkowanie  

gospodarki wodno - 

ściekowej na terenie Gminy 

Przewóz 

Program  Rozwoju 

Obszarów Wiejskich 

na lata 2014- 2020 

   569.862,04 

7. Budowa  obiektów 

infrastruktury rekreacyjnej 

w Potoku i Przewozie 

Program Rozwoju 

Obszarów Wiejskich 

na lata 2014 -2020 

115.732,00 

 Razem  1.180.214,84 


